
 

 

 
BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 

Van : Het college 

Aan : De raad 

Datum : woensdag 4 april 2023 

Betreft : Vragen vanuit de fractie LeusdenVooruit betreffende het voornemen 
van een 4e aanvliegroute over Gelderland en Utrecht. 

 
 
In een brief van 7 maart 2023, stelt de fractie van LeusdenVooruit een aantal vragen over 
het voornemen van een vierde aanvliegroute over Gelderland en Utrecht. 
Hieronder vindt u de gestelde vragen met de tekst over de aanleiding en de bijbehorende 
antwoorden. 
 
Aanleiding voor de vragensteller 
Vragen vanuit de samenleving over ene potentiële vierde aanvliegroute vanuit Schiphol. 
Mogelijk gaat deze route over de gemeente Leusden heen. 
 
Vraag 
Is het college 'persoonlijk' geïnformeerd door de Provincie, het Rijk of Schiphol over het 
voornemen om de vierde aanvliegroute over Gelderland en Utrecht te laten gaan en hoe 
deze route komt te liggen?  
Zo ja, kunt u deze berichten met ons delen?  
Zo nee, kunt u dan achterhalen en met ons delen hoe de mogelijke aanvliegroute nu wordt  
voorgesteld, om zo helder te krijgen in hoeverre de aanvliegroute boven of langs Leusden  
is gesitueerd.  
 
Antwoord 
Het college is niet persoonlijk geïnformeerd door de provincie, het rijk of Schiphol over dit 
voornemen. Het college is pas op de hoogte van dit initiatief n.a.v. een onlangs gestelde 
vraag op Twitter en deze gestelde raadsvragen. Het antwoord op de vraag of het college de 
route kan achterhalen staat vermeld bij antwoord op vraag 4.  
 
 
Vraag 
Kunt u aangeven welke gevolgen een aanvliegroute boven Leusden heeft voor mens, dier  
en milieu?  
 
Antwoord 
Op dit moment heeft het college onvoldoende informatie om hierover uitspraken te doen.  
 
 
Vraag 
Heeft de mogelijke aanvliegroute gevolgen voor de stikstofvraagstukken die momenteel  
spelen in Nederland en ook in Leusden en zo ja, welke?  
 
Antwoord 
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Op dit moment heeft het college onvoldoende informatie om hierover uitspraken te doen.  
 
Vraag 
De gemeente Amersfoort heeft een motie ingediend (zie bijlage). Bent u bereid de oproep  
die daarin wordt gedaan om als regio op te trekken actief te steunen?  
Zo ja, is het dan nog nodig om dezelfde motie in te dienen of kunt u toezeggen dat u de  
strekking van de motie uit Amersfoort onderschrijft en steunt?  
 
Antwoord 
We delen uw zorgen en zijn bereid de strekking uit de motie (de zorgen over de vierde 
aanvliegroute) van de gemeenteraad van Amersfoort te ondersteunen. Daarbij zal aan de 
regio Amersfoort verzocht worden om samen op te trekken om alle informatie over deze 
route helder te krijgen.  
 

Daarnaast is het college van mening dat het politieke standpunt over een vierde 

aanvliegroute bij de gemeenteraad ligt. 

Er is voor nu echter onvoldoende informatie bekend over de aanvliegroute en gevolgen voor 

de gezondheid (geluid en uitstoot) om u hierover een voorstel te doen toekomen.  

 

Buiten de gestelde vragen door de fractie spelen er ook thema's zoals het op termijn 

schrappen van de nachtvluchten op Schiphol en een recente uitspraak van de Raad van 

State over stikstof. Ook hiervan is niet bekend wat de consequenties zullen zijn voor de 

gemeente Leusden. 

 

Wij dank u voor de suggestie.  


